
Aan:
de heren Ch.C. de Haas en W. Hoekstra

(i.a.a. de overige statenleden)

Assen, 14 februari 2001
Ons kenmerk 6/6.5/2001000303
Onderwerp: Beantwoording vragen ex artikel 29 van het Reglement van orde
inzake weidevogels in Drenthe

Geachte heren De Haas en Hoekstra,

In uw brief van 7 januari 2001 stelt u een aantal vragen betreffende de weidevogels in
Drenthe.
In uw vragen gaat u onder andere ook in op onze toekomstige rol in het kader van de
Flora- en faunawet. Voor de volledigheid delen wij u mede dat de wet momenteel nog
niet in werking is en wij dus nog niet bevoegd zijn. De wet is in de Eerste en Tweede
Kamer aangenomen. De uitwerking van de Algemene maatregelen van bestuur heeft
deels plaatsgevonden in de vorm van zes besluiten. Deze zullen bin-nen een maand
in de Tweede Kamer besproken worden. Een aantal ministeriële regelingen en het
besluit Faunafonds moeten nog opgesteld worden. Pas daarna kan de wet in werking
treden.

Vraag 1
Zijn gedeputeerde staten met de OPD van mening dat de weidevogel onlosmakelijk
verbonden is met het landschap, met de Drentse akkers en weilanden?

Antwoord
Ja.

Vraag 2
Zijn gedeputeerde staten met ons van mening dat hier beleidsmatig meer aandacht
voor moet komen?

Antwoord
Nee. De beleidsmatige aandacht voor weidevogels is op dit moment al
voldoende aanwezig. De waarden voor weidevogels zijn in het Provinciaal
omgevingsplan (POP) meegewogen. Ook in het kader van de Relatienota
wordt specifiek op weidevogelbescherming ingezet.
Daarnaast worden ook nestbeschermingsactiviteiten door de Werkgroep
Weidevogelbescherming Drenthe uitgevoerd.
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Vraag 3
Zijn gedeputeerde staten van plan de boermarken en boeren op één lijn te krijgen met
de bescherming van weidevogels? Daarbij gaat de OPD ervan uit dat gedeputeerde
staten ook luisteren naar wat de boermarken in te brengen hebben, omdat boeren, als
beheerder van de akkers en weilanden, deskundigen bij uitstek genoemd moeten
worden.

Antwoord
Onlangs heeft de vereniging van Drentse boermarken ons een brief gestuurd
waarin zij haar zorgen uitsprak over de situatie zoals die onder de Flora- en
faunawet zou kunnen ontstaan. Een reactie hierop wordt voorbereid.

Vraag 4
Overwegen gedeputeerden een inventarisatie/onderzoek naar de gevolgen van de
sterke toename van predatoren als bijvoorbeeld vos, kraai (en verwilderde kat) voor
de weidevogels?

Antwoord
Nee. Momenteel loopt er een aantal initiatieven met betrekking tot onderzoek
van de relatie tussen predatie en de overlevingskansen van weidevogels. Het
lijkt ons niet nuttig om hiernaast een eigen initiatief te ontwikkelen. Overigens
vinden wij dat het Ministerie van Landbouw, Natuurbeheer en Visserij de
eerstaangewezene is om initiatief te nemen tot dit onderzoek.

Vraag 5
Vinden gedeputeerde staten met ons dat bij nieuwe infrastructurele plannen, zoals de
uitgifte van industrieterreinen, meer rekening gehouden moet worden met de
weidevogels in een bepaald gebied? Bijvoorbeeld bij Hoogeveen worden
industrieterreinen gepland op weilanden waar nu boeren en nazorgbeschermers actief
zijn om de weidevogels te beschermen.

Antwoord
In het POP worden de criteria voor de beoordeling van bestemmingsplannen
aangegeven. Gegevens met betrekking tot de weidevogels zijn in dit plan
betrokken. In het algemeen zal slechts in zeer bijzondere situaties van het
POP afgeweken wo rden.

Vraag 6
In het kader van de nieuwe Flora- en faunawet worden de predatoren in principe
beschermd verklaard. Zijn gedeputeerde staten met ons van mening dat vrijstelling
verleend zal moeten worden in deze?

Antwoord
Dit kan wettelijk niet. Vrijstelling kan alleen gegeven worden ter voork oming
van belangrijke schade aan gewassen, vee, bossen, bedrijfsmatige visserij en
wateren (artikel 65 van de Flora- en faunawet). Schade aan fauna behoort niet
tot deze criteria.
In onze toekomstige beleidsnota Flora en fauna (verschijnt nadat de minister
het besluit Faunafonds heeft gepubliceerd) zullen wij aangeven hoe wij binnen
onze bevoegdheden zullen handelen in geval van bedrijfsmatige of
faunistische schade veroorzaakt door deze soorten.
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Vraag 7
Achten gedeputeerde staten het met de OPD van belang dat in SNN-verband gepleit
wordt voor een landelijke vrijstelling in dit kader?

Antwoord
Zie het antwoord op vraag 6.

Met vriendelijke groeten,

gedeputeerde staten van Drenthe,

H. Rappa-Velt, griffier A.L. ter Beek, voorzitter

gm/coll.

De bijlage is niet digitaal beschikbaar, maar op te vragen.


